
Zápis č. 7/2020 
ze zasedání zastupitelstva Obce Nalžovice dne 17. prosince 2020 

 

Přítomno:      11 členů zastupitelstva  

(opožděný příchod – J. Bulínová 17.10 hodin, P. Kubečková 17.40 hodin – od bodu 

jednání č. 3) 

(viz prezenční  listina – příl. č. 1) 

Omluveni:  Ivana Fialová, Jarmila Procházková 

Ověřovatelé zápisu: Miroslav Klimeš, Josef Kubín  

Zasedání zahájeno :   17.07   hodin 

Zasedání ukončeno :   19.04   hodin 

Starostka zahájila zasedání a seznámila přítomné s programem, který byl zveřejněn na pozvánce v souladu 

se zákonem č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů (příloha č. 2). Navrhla 

zařazení dalších dvou bodů programu: žádost o prominutí poplatku za likvidaci komunálního odpadu M. 

Vondráčka a žádost o prominutí nebo snížení nájmu a poplatku za likvidaci komunálního odpadu J. 

Pokorného. Členové zastupitelstva obdrželi pozvánku na zasedání a podklady k jednání v souladu 

s jednacím řádem.  

 

Program: 

1. Volba ověřovatelů zápisu. 

2. Prezentace investičního fondu CzechFund. 

3. Výsledky výběrového řízení na pořízení traktoru. 

4. Žádost o příspěvky z rozpočtu obce v roce 2021. 

5. Navýšení poplatku za pobyt v kempu Oboz I. 

6. Navýšení poplatku za pronájem hrobového místa na hřbitově na Chlumu. 

7. Návrh rozpočtu na rok 2021. 

8. Plán nákladů a výnosů hospodářské činnosti obce na rok 2021. 

9. Dlouhodobý rozpočtový výhled. 

10. Žádost o vyjádření obce ke zřízení přístupu k budoucímu RD a žádost o souhlas s napojením RD na 

splaškový kanalizační řad obce. 

11. Žádost o prominutí nájmu kadeřnictví v říjnu a v listopadu. 

12. Rozpočtové opatření č. 8/2020 a 9/2020. 

13.        Žádost M. Vondráčka o prominutí poplatku za svoz TKO. 

14. Žádost J. Pokorného o prominutí nebo snížení nájmu a poplatku za svoz TKO. 

15. Informace starostky a diskuze. 

 

Hlasování: pro  9 proti  0 zdržel se   0 

Navržený program byl schválen. 
 

1.    Za ověřovatele byli navrženi Miroslav Klimeš a Josef Kubín. 

Hlasování: pro   8    proti 0 zdržel se    1  

 

 



2. Prezentace investičního fondu CzechFund. 

Starostka přivítala zástupce společnosti CzechFund a předala jim slovo. Zastupitelé shlédli prezentaci, 

seznámili se s možností a podmínkami případného zhodnocení finančních prostředků obce. O využití 

nabídky bude jednáno na příštím zasedání zastupitelstva. 

 

3. Výsledek výběrového řízení na pořízení traktoru . 

Ve středu 16.12.2020 komise ve složení Malý, Šimek a Klimeš otevřela obálky s osmi nabídkami traktorů. 

Po posouzení cen a hlavně parametrů jednotlivých nabízených strojů navrhuje komise zastupitelstvu 

výběrové řízení zrušit. Podrobnější parametry pro vypsání nového výběrového řízení připraví komise. 

Návrh usnesení č. 88/2020: 

Zastupitelstvo ruší řízení na výběr traktoru pro potřeby obce Nalžovice ze dne 2.12.2020. 

Hlasování: pro 11 proti 0 zdržel se 0 

Usnesení č. 88/2020 bylo přijato. 

 

4. Žádosti o příspěvky z rozpočtu obce v roce 2021. 

O příspěvek požádala MELA, o.p.s., Ochrana fauny ČR o.p.s a HC Bubák Chlum. V roce 2020 byly 

poskytnuty příspěvky na činnost z rozpočtu obce ve výši 31 tis Kč. V návrhu rozpočtu je částka 50 tis. Kč. 

Návrh usnesení č. 89/2020: 

Zastupitelstvo schvaluje poskytnutí příspěvku na činnost z rozpočtu obce v roce 2021 společnosti MELA, 

o.p.s. ve výši 2.000,- Kč. 

Hlasování: pro 9 proti 2 zdržel se  0 

Usnesení č. 89/2020 bylo přijato. 

 

Návrh usnesení č. 90/2020: 

Zastupitelstvo schvaluje poskytnutí příspěvku na činnost z rozpočtu obce v roce 2021 společnosti Ochrana 

fauny ČR o.p.s. ve výši          Kč. 

Hlasování: pro  0 proti 11 zdržel se 0 

Usnesení č. 90/2020 nebylo přijato. 

 

Návrh usnesení č. 91/2020: 

Zastupitelstvo schvaluje poskytnutí příspěvku na činnost z rozpočtu obce v roce 2021 HC Bubák Chlum ve 

výši  15.000,- Kč. 

Hlasování: pro 11 proti 0 zdržel se 0 

Usnesení č. 91/2020 bylo přijato. 

 

5. Navýšení poplatku za pobyt v kempu Oboz I 

Zastupitelstvo vzalo na vědomí informace starostky: Výše poplatků v kempu (viz příloha č.3) se naposledy 

zvyšovala v roce 2009, před zahájením sezony je třeba rozhodnout o navýšení poplatků a zejména o dalším 

způsobu fungování kempu. Do mailu zašle starostka podklady k prostudování. 

 

 

 

 

 

 



 

6. Navýšení poplatku za pronájem hrobového místa na hřbitově na Chlumu. 

Obec je provozovatelem hřbitova na základě nájemní smlouvy s církví. Současný poplatek činí 80,- Kč za 1 

m2 na 10 let. Je nutné dle nové legislativy vypracovat nové smlouvy o pronájmu hrobových míst na dobu 

určitou (stávající smlouvy jsou na dobu neurčitou) a bylo by vhodné současně při administrovaní agendy 

se smlouvami dlouholetý poplatek navýšit. Poplatek již není regulován zákonem, je na obci, jakou 

maximální výši stanoví.  

Návrh usnesení č. 92/2020: 

Zastupitelstvo schvaluje navýšení poplatku za pronájem hrobového místa na hřbitově na Chlumu na 

částku 50,- za 1 m2 ročně s dobou nájmu 10 let. 

Hlasování: pro 11 proti 0 zdržel se 0 

Usnesení č. 92/2020 bylo přijato. 

 

7. Rozpočet na rok 2020. 

Návrhy rozpočtu, plánu nákladů a výnosů a rozpočtového výhledu byly zveřejněny od 30. listopadu 2020. 

Návrh usnesení č. 93/2020: 

Zastupitelstvo schvaluje schodkový rozpočet obce na rok 2020 členěný na závazné ukazatele rozpočtu – 

paragrafy ve výši příjmy 15.673.700,- Kč; výdaje 27.261.200,- Kč; financování 11.587.500,- Kč. Schodek 

bude financován zisky z minulých let. 

Hlasování: pro  11 proti 0 zdržel se 0  

Usnesení č. 93/2020 bylo přijato. 

 

8. Plán nákladů a výnosů na rok 2020. 

Návrh usnesení č. 94/2020: 

Zastupitelstvo schvaluje plán nákladů a výnosů hospodářské činnosti obce na rok 2020 ve výši náklady 

1.830.000,- Kč a výnosy 1.962.000,- Kč. 

Hlasování: pro  11 proti  0 zdržel se  0 

Usnesení č. 94/2020 bylo přijato. 

 

9. Návrh střednědobého výhledu rozpočtu obce na období 2020-2023. 

Návrh usnesení č. 95/2090: 

Zastupitelstvo schvaluje střednědobý výhled rozpočtu obce na období let 2020 – 2023. 

Hlasování: pro  11 proti  0 zdržel se  0 

Usnesení č. 95/2020 bylo přijato. 

 

10. Žádost o vyjádření obce ke zřízení přístupu k budoucímu RD a žádost o souhlas s napojením RD 

na splaškový kanalizační řád. 

Změnou územního plánu vznikla stavební parcela parc. č. 100001 k.ú. Nalžovice, na které hodlá postavit 

p. Michal Vokrouhlík rodinný dům. Možná přístupová cesta vede z MK parc.č. 735 přes obecní mez parc. 

č. 323 orná půda. Starostka navrhla odměřit část pozemku parc. č. 323 pro příjezd k novostavbě a prodat 

ji p. Vokrouhlíkovi geometrický plán zařídí a uhradí p. Vokrouhlík.  Zastupitelstvo s napojením novostavby 

na kanalizační splaškový řad souhlasí (projekt přípojky obstará stavebník). Rovněž souhlasí se záměrem 

prodeje části pozemku pro příjezd. Podmínkou obou souhlasů je, že p. Vokrouhlík uvede do původního 

stavu komunikaci za zámkem, kterou obec povolila p. Vokrouhlíkovi překopat z důvodu uložení 

elektrického kabelu s podmínkou vyasfaltování překopu - viz smlouva o smlouvě budoucí. Přítomná p. K. 



 

Jarošová žádá osazení komunikace za zámkem značkami omezujícími rychlost na 40 km/hodinu. Starostka 

sdělila, že místní komunikace bude směrem od osady Červený osazena značkami začátek a konec obce. 

Návrh usnesení č.  96/2020: 

Zastupitelstvo bere žádost p. Vokrouhlíka na vědomí s tím, že další jednání bude pokračovat až po splnění 

podmínek smlouvy. 

Hlasování: pro 11 proti 0 zdržel se 0 

Usnesení č. 96/2020 bylo přijato. 

 

11. Žádost o prominutí nájmu kadeřnictví v říjnu a listopadu 2020. 

Kadeřnictví bylo mimo provoz z důvodu vládních epidemiologických opatření. 

Návrh usnesení č. 97/2020: 

Zastupitelstvo schvaluje prominutí nájmu kadeřnictví V. Ešnerové a R. Litošové v říjnu a v listopadu 2020 

z důvodu uzavření provozu z důvodu vydaných vládních epidemiologických opatření.  

Hlasování: pro 11 proti 0 zdržel se 0 

Usnesení č. 97/2020 bylo přijato. 

 

12. Rozpočtové opatření č. 8/2020. 

Návrh usnesení č. 98/2020: 

Zastupitelstvo schvaluje rozpočtové opatření č. 8/2020 v příjmové části ve výši 0 Kč, ve výdajové části                      

-3.500.000,- Kč. 

Hlasování: pro   11 proti  0 zdržel se 0  

Usnesení č.  98/2020 bylo přijato. 

 

K provedení účetní závěrky k 31.12.2020 je třeba jako každoročně pověřit starostku k provedení 

rozpočtového opatření v určitém rozsahu. 

 

Návrh usnesení č. 99/2020: 

Starostka provede rozpočtové opatření č. 9/2020 za měsíc prosinec 2020 v tomto rozsahu: 

Změna závazného ukazatele schváleného rozpočtu v jedné výdajové položce do 300 tis. Kč, v příjmových 

položkách v neomezené výši s tím, že provedené změny dá na vědomí na prvním zasedání v roce 2021. 

Hlasování: pro  11 proti 0 zdržel se  0 

Usnesení č. 99/2020 bylo přijato. 

 

Pro rok 2020 měla starostka pravomoc provádět rozpočtová opatření v jedné výdajové položce ve výši do 

100 tis. měsíčně a v příjmových položkách v neomezené výši a tím, že provedené změny dá na nejbližším 

zasedání zastupitelstva na vědomí. 

 

Návrh usnesení č. 100/2020: 

Zastupitelstvo pověřuje starostku k provádění rozpočtových opatření v období 1-11 v roce 2021, tzn. 

změny závazných ukazatelů schváleného rozpočtu v jedné výdajové položce ve výši do 100 tis. Kč měsíčně 

a v příjmových položkách v neomezené výši s tím, že provedené změny dá na vědomí na nejbližším 

zasedání zastupitelstva. 

Hlasování: pro   11  proti   0 zdržel se 0   

Usnesení č. 10092/2020 bylo přijato. 



 

 

 

13. Žádost o prominutí poplatku za svoz TKO. 

Žádost podal Martin Vondráček za provozovnu Penzionu u Vondráčků za období IV. čtvrtletí roku 2020 

z důvodu omezení provozu v důsledku vládních epidemiologických opatření. O snížení žádá i p. Pokorný 

s Hospody U kostela. Provoz hospod byl uzavřený, ubytování v penzionech ne. 

Návrh usnesení č. 101/2020 

Zastupitelstvo schvaluje snížení poplatku za likvidaci komunálního odpadu v Penzionu u Vondráčků a v 

Hospodě U kostela za období IV. čtvrtletí roku 2020 na částku 1.331,- Kč. 

Hlasování:        pro 11  proti 0 zdržel se 0 

Usnesení č. 101/2020 bylo přijato. 

 

14. Žádost J. Pokorného o prominutí nebo snížení nájmu a poplatku za svoz TKO. 

Žádost podal Jaromír Pokorný za provozovnu Hospoda u Kostela za období IV. čtvrtletí roku 2020 z důvodu 

omezení provozu v důsledku vládních epidemiologických opatření. 

Návrh usnesení č.  102/2020 

Zastupitelstvo schvaluje snížení nájmu za provozovnu Hospoda u Kostela za prosinec roku 2020 na                 

částku 7.000,- Kč. 

Hlasování: pro 11 proti 0 zdržel se 0 

Usnesení č.  102/2020 bylo přijato. 

 

15. Informace starostky a diskuze. 

- Žádost p. P. Sosnovce o odkoupení pozemku před jeho domem. Starostka zveřejní záměr prodeje. 

- Opětovná stížnost p. A. Kontrošové na hluk v bytovém domě č.p. 62. 

- Paní Eliška Šimková, která pracuje na DPČ pro obec již několik let v sociální oblasti jako veřejný 

opatrovník, seznámila zastupitele se svou pracovní náplní, resp. povinnostmi obce - veřejného 

opatrovníka nesvéprávných klientů. Od 1.1.2021 bude pracovat na hlavní pracovní poměr. 

 

Zapsala dne 30.12.2020 Jana Pšeničková 
 

 

.....................................................                ....................................................... 

     místostarosta Jiří Podrázký                                 starostka Jana Pšeničková 

 

 

Zápis ověřili: 

Josef Kubín        ........................................................ 

 

Miroslav Klimeš       ........................................................ 


